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Tájékoztató a XV . kerületi Önkormányzat intézményeinél dolgozóknak a 20 17. ev1 
költségvetésben tervezett bér-és egyéb j ellegű juttatásairól, valamint intézményi beruházási és 
felújítási feladatairól (mellékelve) 

Reprezentatív szakszervezetek: 
az egészségügyi intézmény részérő l az MSZEDDSZ -Magyarországi Munkavállalók 
Szociális és Egészségügyi ágazatban Dolgozók Demokratikus Szakszervezete, 
a BDDSZ - Bölcsődei Dolgozók Demokratikus Szakszervezete, 
a KKDSZ - Közművelődési és Közgyűjteményi Dolgozók Szakszervezete, 
és a PSZ- Pedagógusok Szakszervezete óvodai tagozata képviselői szavazati joggal, 
míg az MKKSZ Magyar Közalkalmazottak és Köztisztviselők Szakszervezetének 
Védőnői Alapszervezete, és az SZMDSZ Szociáli s Munkások Demokratikus 
Szakszervezete, valamint a Hubay Jenő Zeneiskola MZTSZ Magyar Zeneművészek 
és, Táncművészek Szervezete tanácskozási joggal rendelkeznek. 

Hanzelikné Agócs Irén (PSZ) az ÖÉF szóvivőj e köszönti az egyeztető tárgyaláson 
megjelenteket, elmondja, hogy korrekt, áttekinthető tájékoztatót kaptak, az anyag időben 

érkezett, ezért a javaslataikkal és észrevételeikkel kezdik az egyeztető tárgyalást. 
Tudomásuk szerint a megjelent jogszabályok szerint várhatóan központi költségvetési 
támogatás érkezik. ezért a kiküldött anyagban megjelent tételeken kívül - egységes álláspontot 
képvise lve - plusz igényeket szeretnének bejelenteni. 

Kérik, hogy a beiskolázási támogatás maradjon meg, a cafetéria pedig emelkedjen. 
A kitüntetési javaslatok között nem találták a művészet i oktató megnevezést, kérik, 
hogy ne maradjanak ki ők sem a javasoltak sorából. 
A védőnők képviseletében kérik az utazási költségtérítések között lehetőségként 

megjeleníteni a benzin pénzt a nehezebben megközelíthető területeket illetően, 

valamint az orvosi rende lőkben legyen a változó munkahelyen takarítóknak utazási 
költségtérítés. 

Ezt követően átadja a szót Hajdu László polgármester úrnak. 

Hajdu László polgármester úr szintén köszönti az egyeztető tárgyaláson megjelenteket, 
majd arról beszél, hogy azt remélte, a j elenlévő szakszervezeti képvi selők a megúj ult 
közalkalmazotti juttatási szabályzatban rej l ő lehetőségek felsorolásával kezdik 
mondandój ukat, ezé1i hiányérzetét fejezi ki. Felkéri Hőrich Szilvia főosztályvezető asszonyt 
ismertesse azokat a juttatásokat, amelyeket biztosít az önkormányzat a közalkal mazottak 
részére. 



Hőrich Szilvia (Közgazdasági Főosztály) főosztá lyvezető asszony köszönti a tanácskozás 
résztvevőit és megemlíti , hogy az önkormányzat semmilyen juttatásból nem vett vissza, sőt, 
mi több, javaslatot tettek a j uttatások emelésére. 
Röviden isme1ieti a kiküldött tájékoztató néhány fontos e lemét, majd elmondja, hogy a 
költségvetési tervezett kiadások 88%-át saját bevételből kell kigazdálkodni . A szolidaritási 
hozzájárulási kötelezettség, a főváros forrásmegosztása - az arányváltoztatások miatt - (a 
főváros javára) forráscsökkenést eredményez. 2016. szeptember 0 l-j étő l a közétkeztetési 
kiadás növekedése következtében a térítési díjbevétel csökkent, és még az ellátotti létszám is 
csökkent. A helyi adók növelésébő l és a közigazgatási bírságokból varu1ak bevételek. Az 
intézményi felújítások és a folyamatban lévő bembázások szintén meghatározzák a 
mozgáslerel, központi költségvelési forrást erre nem kapnak. Az ágazatokban jel entős 

bérnövekedés mutatható ki . Szabályozottá vált a munkaruha, védőruha beszerzés és kifizetés, 
helyt adtak a munkáltatói döntésen alapuló illetménykiegészítéseknek is. Tervezik jutalom 
kifizetését a közalkalmazottak részére, valamint az utazási és a bankszámla költségtérítését is. 
Az itt felmerülő többletigény finanszírozása vezetői döntést igényel , melyre az éves 
beszámolót, a zárszámadást követően nyílik l ehetőség . 

Hanzelikné Agócs Irén PSZ megköszöni a főosztályvezető asszony tájékoztatóját, majd szót 
ad Reiszné Taszádi Magdolna főosztályvezetőnek. 

Reiszné Naszádi Magdolna (Népjóléti és Intézményfelügyeleti Főosztály) főosztályvezető 
üdvözli a javaslatot, miszerint a művészetet oktatók is kerüljenek be a kitüntetett pedagógusok 
körébe. Tegyenek javaslatot 4 fő pedagógusra, majd az iskolák eldöntik, hogy ki legyen a 
kitüntetett személy. Támogathatónak tartaná még az év háziorvosa díj befogadását is a 
privatizált orvosok köréből. 

Dr. Balázs Zoltán alpolgármester úr kér szót. Elmondja, hogy a szakszervezeti képviselők 

által emlegetett pótlékok áll ami fi nanszírozásként (kulturális illetménypótlék, bölcsődei 

pótlék) havi szinten kerülnek majd leadásra, módosításokkal kerülnek be a költségvetésbe, 
jelenleg ezekkel a összegekkel tervezn i nem lehet. Országos szinten van forrás, de amíg nem 
kapják meg, addig kiadásként van betervezve. Beszél arról is, hogy vannak, akik a kerületben 
semmilyen bérrendezésben nem részesülnek, valamint arról is, hogy a minimálbér és a 
garantált bém1inimum bérfeszültséget okoz. Az a véleménye, hogy ha a cafetériát emel ik, 
akkor a j utalomkeretet kell csökkenteni. A telj es főösszegen nem tudnak változtatni. Lehet 
változtatni az év dolgozói szám án is. Az eredeti költségvetésben még nem, de az e lső 

módosításban lehetséges változtatni. Véleménye szerint plusz költségterhet már nem lehet 
betenni a költségvetésbe. A védőnői hálózat kérdésére válaszo lva elképzelhetőnek tartja, hogy 
a bérlet helyett gépkocsi használatot fi zessenek némi plusz költséggel, de mindkettő nem 
lehet. 

Sz. Urbán Szilvia a KKDSZ képviseletében tisztelettel kéri a döntéshozókat és a hivatal 
munkatársait, hogy vegyék figyelembe kérésüket, továbbra is ragaszkodnak eredeti 
elképzelésükhöz, a beiskolázási segély megőrzéséhez és a cafetéria emeléséhez. 

Hanzelikné Agócs Irén PSZ a szakszervezetek részéről , befogadhatónak ítéli meg a 
privatizált háziorvosok beemelését a kitüntetettek sorába. 

Reiszné Naszád i Magdolna (Népjólét i és Intézményfelügyeleti Főosztá ly) főosztályvezető 

arra kéri a szakszervezetek képvisel ői t , gondolják át, hogy legyen, vagy ne legyen 
beiskolázási segély, amely 538 főt érintene csupán az 1210 fő közalkalmazottból. 
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Sz. Urbán Szilvia a KKDSZ képviseletében válaszában kifejti, hogy a cafetéria + 400 
forintos változás éves szinten 4800 Ft/fő változást jelent a tavalyi 1 OOO Ft/ hó emeléshez 
képest. A tavalyi cafetéria járulékai mások, mint az ideiek. most kedvezményesebbek a 
járulék.költségek. 

Hőrich Szil via (Közgazdasági Főosztá ly) főosztá lyvezető jelzi, hogy túl sok mozgástér 
nincs, táj ékoztató anyagukban próbálták bemutatni, hogy miben lehet elmozdulás. Javaslatot 
kér, hogyan történjenek a kifizetések? Havonta. negyedévente. fél évente? Kéri az egyeztető 
fórum állásfoglalását. 

Reiszné Naszádi Magdolna (Népjóléti és Intézményfelügyeleti Főosztály) főosztá lyvezető 

kéri a szakszervezeti képvise l ő k hozzájárul ását a nyugdíjba vonuló munkatársak 20 OOO Ft-os 
kultúra utalvány ajándékozásához. 

Hanzelikné Agócs Irén PSZ szóv i vő köszöni a tájékoztatást és j elzi , hogy határozati 
javaslatba foglalják hozzájárulásukat. Azt kérik még, hogy a központi költségvetési 
támogatások leutalását követően üljenek le még egyszer a tárgyalóasztalhoz, hiszen ők a 
tagok és a dolgozók kérését tolmácsolják. Kérését kiegészíti Sz. Urbán Szilvia a KKDSZ 
képviseletében. 
Jelentős összegekről beszélünk, míg ez a minimális emelés a dolgozóknál 1-2000 Ft változást 
jelentene. Várjuk meg, hogy megj elenjenek a változások. A várható 44 OOO OOO Ft-ból közel 
27 OOO OOO Ft-ra tartanánk igényt. 

Hajdu László polgármester úr hozzászólásában elmondja, hogy olyan pénzekről beszélnek, 
ami nincs. El kelJett venni más keretből , nincs bevételi olda l, nincs forrás ki egészítő 

juttatásokra. Azt is megemlíti, hogy pluszjuttatás csak valaminek a terhére tötiénhet. 

Dr. Filipsz Andrea aljegyző asszony szót kér. Véleménye szerint ebben a költségvetésben 
minden a helyén van. ern szeretné. hogy il lúziókban élj enek. Ha a Kon11ány ad pénzt, akkor 
a terhek csökkennek. A költségvetési rendeletnek a jövő héten ki kell mennie a 
képviselőkhöz. február 28-án a 20 17. évi tervezett költségvetés a Képviselő-testületi ülésen 
tárgyalásra kerül. Jelenleg a szakszervezetnek az a l ehetősége, hogy támogatja, vagy nem 
támogatja a számukra eljuttatott tervezeti anyagot. 

Dr. Balázs Zoltán alpolgármester kiegészítésként még megemlíti, hogy plusz pénzt nem 
tudnak biztosítani! A jutalomra szánt összeg kifi zetése cafetéri ára, lehetséges megközelítés. A 
felszabaduló keretet olyan célra fordítják, amire most nem lehet fordítani. Arról is beszél , 
hogy mennyire nem mellékes a természetbeni j uttatások szerepe. Fontos a kerület 
vezetésének, hogy az itt dolgozó közalkalmazottak biztonságban érezzék magukat, ne 
legyenek elbocsátások, ne kényszerüljenek létszámcsökkentésekre. Az önkormányzat feltett 
célja, hogy megőrizze a munkahelyek biztonságát. 

Reiszné Naszádi Magdolna (Népjóléti és Intézményfelügyeleti Főosztály) fő osztályvezető 

asszony azt j avasolja. hogy fogadják el ebben a fom1ában a j uttatásokat és térjenek vissza 
később kéréseik.re, csakúgy, mint ahogyan azt az elmúlt esztendőben tették. Az orvosi 
rendelőkben a Palota -15 onprofit Kft alkalmazottai takarítanak, nem közalkalmazottak, az ő 
érdekeiket nem tudják az ÖÉF tagok képviselni. 
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Hanzelikné Agócs Irén PSZ szov1vo rövid szünetet kér, majd a szünetet követően 
ismerteti határozati javaslataikat: 

112017. (II. 08.) ÖÉF határozat: 
Az ÖÉF úgy dönt, hogy elfogadja az önkormányzat 2017. évi költségvetését azzal a 
feltétellel, hogy az iskolakezdési támogatás marad, a cafetéria összege 2017. január 
01-jével visszamenőlegesen 8000 Ft-ra emelked jen a jutalomkeret terhére, melynek 
rendezésére a 2016. évi zárszámadás elfogadása után van lehetőség. 

(4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 

2/2017. (II. 08.) ÖÉF h atározat: 
Áprilisban ismét összehívásra kerül az ÖÉF, hogy a megvalósult pénzügyi 
változásokat értékel je. 

( 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 

3/2017. (II. 08.) ÖÉF határozat: 
Az ÖÉF úgy dönt, hogy elfogadja a költségvetési javaslatokat: 
A nyugdíjba vonuló munkatársak számára támogatja 20 OOO Ft értékben a kultúra 
utalvány ajándékozását, a kitüntetettek közé bekerülnek a művészeti oktatók. 

(4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 

4/2017. (II. 08.) ÖÉF határozat: 
Az ÖÉF úgy dönt, hogy a cafetéria megítélt összege havonta kerüljön kifizetésre, a 
bankszámla költségtérítését 2017-ben egy összegben, karácsony előtt kérik kifizetni. 

( 4 igen, 0 nem, 0 tai1ózkodás) 

Hanzelikné Agócs Irén megköszöni a hatékony érdekegyeztetést, majd az ülést bezárja. 
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a szakszervezet i (munkavállalói) oldal 
képviseletében 

A jegyzőköriyvet készítette: 
• . I 
\ ._ ...,,J.._ ~ 

Varga Kl ára · 
intézményi referens 
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Jóváhagyta: l 
Reiszné Naszádi Magdolna 

főosziá_lyvezető 


